


江苏宏鹏电气科技有限公司专业从事电气产品研发、生产、销售的专业子公司。公司位于江苏省扬中市新坝镇，

注册资本10088万元。是江苏省重点扶持的成长型企业、江苏省民营科技企业、国家高新技术企业、镇江园林式单

位、镇江“重合同、守信用”企业、“AAA”级信用企业。

公司秉承“领先技术、卓越品质、专注服务”的核心价值观，凭借雄厚的实力和先进的管理，先后通过了ISO9001

质量管理体系认证、ISO14001环境管理体系认证和OHSAS18001职业健康安全管理体系认证，产品全部通过了国

家强制性3C认证。

公司拥有专业的研发团队，同时引进进口加工设备和先进的制造工艺，努力打造系列化、多元化、高品质的产

品。主要产品有高低压成套开关设备、高低压母线槽、智能电气设备、配网三相不平衡补偿装置、电缆桥架等。公司

目前已在北京、上海、广州、深圳、天津、重庆、南京、武汉、西安、成都、济南、沈阳、长春、哈尔滨、兰州、杭州等地设立办

事处，各驻外机构均配备具有丰富专业知识的工程师，为顾客提供贴近、便捷的服务。

“诚信立足，创新致远”，江苏宏鹏电气科技有限公司与您共创价值，服务民族产业！为打造中国电气行业著名企

业而努力！

Jiangsu Hongpeng Electric Technology Co., Ltd, in Yangzhong city xinba zone Jiangsu Province, covers an

area of 100,000 square meters with registered capital of 100.88 million Yuan. It is a developing company

supported by People’s government of Jiangsu Province. What’s more, it bears the honor as Jiangsu Province

Technology Enterprise, National High- tech Enterprise, Zhenjiang Garden- Style Unit, Zhenjiang“Contract-

abiding & Trustworthy”Enterprise and AAA Grade Credit Enterprise.

The core value of the company is“advanced technology, excellent quality and dedicated service”. With its

strong capacity and advanced management techniques and technologies, Aimhigh has achieved the ISO9001

quality management system certificate, ISO14001 environmental management system certificate, OHSAS18001

occupational health and safety management certificate. Moreover, all the products have got the China

Compulsory Certificate.

The company owns the professional development team, imported equipment and advanced manufacturing

processes. It strives to manufacture serialized, diversified and high- quality products. The main products

includes high and low voltage switchgears, high and low voltage busways, intelligent electrical equipment,

Three phase unbalanced compensation device for distribution network etc. cable trays , We have set up office

in Beijing, Shanghai, Guangzhou, Shenzhen, Tianjin, Chongqing, Nanjing, Wuhan, Xi’an, Chengdu, Ji’nan,

Shenyang, Changchun, Harbin, Lanzhou, Hangzhou to provide close and convenient service for customers.

Based on the idea of“Faith and Innovation”,Jiangsu Hongpeng Electric Technology Co., Ltd together with

you is going to create value, serve for the national industry and strive to build a well-known Chinese electrical

enterprise!
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XL系列密集型母线槽

型 号

电气参数

额定绝缘电压Ui

过电压保护污染等级

额定工作电压Ue

频 率

额定电流

电 阻

电 抗

阻 抗

短时耐受电流

额定峰值电流

导体材料

最大固定间距

均衡载荷

集中载荷

外形尺寸

执行标准

环境温度min/max。c

防护等级

母线系统

插接箱单元

安装方式

尺 寸

母线槽系统

直线段单元

插 接 箱

VAC

VAC

Hz

A

R'20MΩ/m

X'20MΩ/m

Z'20MΩ/m

Icw

Ipk

m

Kg/m

Kg/m

mm

IEC439、GB7251.6

-5/+40

IP65

IP54

水平安装、垂直安装、安装在一侧

见参数表

铝合金外壳（氧化）、喷塑

导体镀锡或镀银

钢制外壳

XL-C-(40A~200A)

690；1000

III/3

400~690

50~60

40,80,100,160,200

0.66

0.19

0.69

3.7

12.5

Cu

3.2

300

90

128×90

XL-C-250A

690；1000

III/3

400~690

50~60

250

0.3

0.2

0.36

8

52.5

Cu

3.2

300

90

128×90

XL-C-400A

690；1000

III/3

400~690

50~60

300,400

0.14

0.13

0.19

29

94.5

Cu

3.2

300

90

128×95

动力母线槽（铜导体）

备注：1、母线槽表面颜色可以根据现场和用户的要求进行设定。 2、导体表面处理方式根据用户的要求选定。
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XL系列密集型母线槽

动力母线槽（铝导体）

型 号

电气参数

额定绝缘电压Ui

过电压保护
污染等级

额定工作电压Ue

频 率

额定电流

电 阻

电 抗

阻 抗

短时耐受电流

额定峰值电流

导体材料

最大固定间距

均衡载荷

集中载荷

外形尺寸

执行标准

环境温度
min/max℃

防护等级

母线系统

插接箱单元

安装方式

尺 寸

母线槽系统

直线段单元

插 接 箱

VAC

VAC

Hz

A

R'20MΩ/m

X'20MΩ/m

Z'20MΩ/m

Icw

Ipk

m

Kg/m

Kg/m

mm

IEC439、GB7251.6

-5/+40

IP65

IP54

水平安装、垂直安装、安装在一侧

见参数表

铝合金外壳（氧化）、喷塑

导体镀锡或镀银

钢制外壳

XL-A(40A~125A)

690

III/3

400~690

50~60

40,63,80,100,125

3.0

1.8

3.5

3.7

12.5

AL

3.2

150

70

128×90

XL-A-160A

690

III/3

400~690

50~60

160

3.0

1.8

3.5

3.7

12.5

AL

3.2

150

70

128×90

XL-A-200A

690

III/3

400~690

50~60

200

0.66

0.19

0.69

3.7

12.5

AL

3.2

150

70

128×90

XL-A-250A

690

III/3

400~690

50~60

250

0.3

0.2

0.36

8

52.5

AL

3.2

150

70

128×95

XL-A-400A

690

III/3

400~690

50~60

400

0.14

0.13

0.19

AL

3.2

150

70

128×100

备注：1、母线槽表面颜色可以根据现场和用户的要求进行设定。 2、导体表面处理方式根据用户的要求选定。
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【 系统概述 】System overview

耐火型母线槽由涂有防火涂料的外壳，包缠耐火陶瓷化复合带的母线和由耐火绝缘材料制成的支架组成。支架上开有多

个长腰孔槽，由水平压板及垂直压板将耐火母线固定于支架上。在母线槽的一端有母线槽连接始端箱，在母线槽内有母线分

接盒。耐火型母线槽具有优良的绝缘性能，既可在正常环境中连续使用，又可在失火环境中连续使用1小时到3小时以上，可

适用于高层建筑及重要设施中，如安装有发电机的重要厂房及办公场所等，代替耐火电缆起输配电作用，其输电电流等级大，

维修方便可靠，使用年限远比电缆长久，综合使用成本远低于耐火电缆。
There a fireproof coating covers on the busbar, wrap the ceramic composite tape and made by fireproof isolation materials.Some

elliptical holes in the support part, the vertical and horizontal plates fix the fireproof busbar on the support parts. There is the

connection beginning box at its one side, the tap box inside the busbar. It has a good isolation capability, can be used continuous

both in normal and fire environment last 1 to 3 hours, which can used in high building and important establishment, such as the plant

with generator or office place, what transmit powers instead of fireproof cables. Its current outgoing is high and easy of maintaining,

use lifespan is longer than cable, and the complete cost is much lower than fireproof cable.

结构特点 structure feature
与一般的传统耐火母线相比，我公司的耐火母线槽具有以下明显优势：

We have following advantages definitely than the traditional busbar:

1、采用合理的“三明治”相线紧密叠压结构设计，母线槽外形紧凑，体积小，母线系统具有阻抗低、电压降低、动热稳定性好的

优点。
Closed and pressed Sandwiches ’design, compact appearance and small volume. There are some advantages like low impedance,

decrease voltage and good dynamic thermal stability.

2、外壳采用冷成型薄钢型材混合组成。大电流等级的耐火母线我司采用，独创的双层壳体双层耐火涂料防护的优化结构，

双保护结构可以有效阻止高温气体或明火直接进入母线槽内部。母线槽外壳表面为镀锌加喷防火涂料（遇火时，涂料能迅速

以几何速度在母线表面膨胀，形成致密的碳化隔热层，密闭母线外壳所有缝隙，防止高温直接进入母线内部）。
The enclosure formed by cold shaped and thin steel. Out busbar with high current adopts an optimization structure with unique

double housing and fireproof painting, the double protection can prevent the high temperature gas or fire from going inside the

busbar. The housing surface covers the galvanization and fireproof painting. (the painting can expand in geometric speed

immediately and form a dense carbonization insulation layer, close all the gaps and prevent the high temperature from going inside it.)

3、接头采用专用耐火型绝缘组件，连接可靠方便。
Special fireproof isolation parts of connection end, reliable and convenience connection.

4.相排之间的绝缘采用母线国内外领先的陶瓷化复合带进行绝缘，其性能可靠，环保，无卤无毒，比由岩棉包覆的传统母线，

散热好，温升低。生产方便。
The isolation between phase bars are advanced ceramic composite tape, reliable capability and environment protect. No halogen no

poison. Better heating, lower temperature rise and more convenient production than traditional busbar.

XL-N系列耐火母线槽
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【 技术参数 】Technical parameters

基本参数 Basic date

执行标准
Standard

证书/Certificate

系统

System

环境温度
Ambient temperature

防护等级
IP Rating

安装方式
Mounting Position

导体材料
Conductor

母线颜色
Color

额定绝缘电压Ui AC(V)
Rated insulation voltage

额定工作电压Ue AC(V)
Rated operation voltage

额定频率(Hz)
Rated frequency

母线电流(A)
Raged current

插接箱电流(A)
Plug-in box current

电压类别/污染等级
Voltage rank/Pollution degree

IEC/EN60439.1和2，GB7251.1和2
IEC/EN60439.1&2，GB7251.1&2，GA/T 537-2005

CCC

三相四线，三相五线
3P4W，3P5W

不超过+40℃，24小时内平均不超过+35℃
Less than +40℃, average less than +35℃ within 24 hours.

IP41、IP55、IP65

水平安装/垂直安装
Horizontal and vertical install

铜排镀锡
Tin-plating cover on the copper bar

静电粉末喷涂，RAL7032（浅灰）（可根据客户要求）
Powder painting with static-electricity, RAL7032 (depends on customer’s requirements )

1000

380~1000

50/60

400~5000A

16A起，最大可达1600A
From 16A to 1600A

Ⅲ/3

短路强度 Basic date

铜导体

额定电流
A

400
630
800
1000
1250
1600
2000
2500
3200
4000
5000

额定短时耐受电流
ICW(KA)

30

80

100

额定峰值耐受电流
IPK(KA)

63

176

220

XL-N系列耐火母线槽
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XL-R系列低压浇注母线槽
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XL-R系列低压浇注母线槽
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XL-R系列低压浇注母线槽
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XL-K系列空气绝缘母线槽
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XL-K系列空气绝缘母线槽
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【 系统概述 】System overview

1. 干线单元（3、4、5线制）

trunk unit (3/4/5 wires)

2. 馈电单元（进线单元、出线单元）

feedback unit (incoming and outgoing unit)

3. 附件

Accessories

4. 插接单元（3级、5级）

plug unit (3 and 5 poles)

5. 终端法兰

(terminal flange)

系统概述 systems summary
XL-ZM微动力照明母线槽系统为空气绝缘型，适用于小

型动力负载和照明供电。额定工作电压为380~1000V，频率

50~60Hz，额定工作电流40~250A，分接电流为10A~160A，防

护等级最高可达IP55。导体为铜排，适应于三相四线制、三相

五线制等供配电系统。

XL-ZM system is air isolation, which is suit for low dynamic

load and lighting. Its rated work voltage is 380~1000V, frequency

is 50~60Hz, rated work current is 40~250A, branch current is

10A~160A, and the IP degree can achieve IP55. The conductor

is copper bar and applies to the supply system of 3 phases and

4 wires and 3 phases and 5 wires.

XL-ZM系列微动力照明母线槽
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结构特点 structure feature
母线槽外壳采用钢制外壳或铝合金外壳，装配简单快捷，外形美观。各电流等级母线槽采用同一规格外壳，连接处采

用标准连接端子，通用性好。利用绝缘件支承并隔开绝缘导线，用电安全可靠。提供各种现场安装方法，用户可根据需要

灵活使用。

Its outside is steel or aluminum, simple and fast for assembling and beautiful appearance. The busbar during each adapt
the shell with the same specification, the normal terminal connected and good generally. The isolation parts support and isolate
the wire, safety and reliable for operation. We provide all kinds of install ways, and you can choose by yourself depends on
your requirements.

【 技术参数 】Technical parameters

基本参数 Basic date

执行标准/Standard

证书/Certificate

系统
System

环境温度
Ambient temperature

防护等级
IP Rating

安装方式
Mounting Position

导体材料
Conductor

母线颜色
Color

插口配置
Outlet design

额定绝缘电压Ui AC(V)
Rated insulation voltage

额定工作电压Ue AC(V)
Rated operation voltage

额定频率(Hz)
Rated frequency

母线电流(A)
Raged current

插接箱电流(A)
Plug-in box current

电压类别/污染等级
Voltage rank/Pollution degree

额定短时耐受电流
ICW(KA)

额定峰值耐受电流
IPK(KA)

IEC/EN 61439-6，GB7251.6-2015

CCC

三相四线，三相五线

3P4W，3P5W

不超过+40℃，24小时内平均不超过+35℃
Less than +40℃, average less than +35℃ within 24 hours.

IP41、IP55

水平安装/垂直安装

Horizontal and vertical install
铜排镀锡

Tin-plating cover on the copper bar

静电粉末喷涂，RAL7032（浅灰）
Powder painting with static- electricity, RAL7032 (depends on
customer’s

标准3米长直线段可以在正反面设置1-8插接口
Set 1-8 plug point in both sides in normal 3 meters straight line.

1000

380~1000

50/60

50~250

16A起，最大可达160A
From 16A to 160A

Ⅲ/3

10

17

XL-ZM系列微动力照明母线槽
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